
 

PROTOKÓŁ NR XV/2020 

z obrad XV sesji Rady Gminy Brańsk 

z dnia 28 października 2020 

 

Obrady sesji odbywały się w godzinach 1000 – 1042, w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka 

Upowszechniania Kultury im. Anny Dernowskiej w Kalnicy 

 

Transmisja obrad sesji odbywała się on-line i jest dostępna na stronie www.bransk.pl             

w zakładce PORTAL MIESZKAŃCA oraz na stronie BIP Urzędu Gminy Brańsk w zakładce: 

Rada Gminy Brańsk>Kadencja 2018-2023>Nagrania obrad Rady Gminy Brańsk 
 

Obradom przewodniczyła Pani Grażyna Płonowska – Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk. 

 

   Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

 

Radni obecni: 

1. Górska Paula 

2. Kadłubowski Marek 

3. Krasnodębska-Bobel Honorata 

4. Krasowski Tadeusz 

5. Matysiak Adam Wiesław 

6. Moczulska Elżbieta 

7. Płonowska Grażyna 

8. Półtorak Mariusz 

9. Rułka Franciszek 

10. Sierocki Witold Antoni 

11. Szpakowski Józef 

12. Wysocki Paweł 

13. Żero Anna Czesława 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Brzozowski Marek 

2. Bolesta Franciszek 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do oryginału protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski  Wójt Gminy Brańsk 

2. Monika Agnieszka Dygas Skarbnik Gminy 

3. Maciej Bobel   Dyrektor GOUK i GBP 

4. Weronika Sztejniec  Kier. Ref. Organizacyjnego Oświaty i Kultury 

5. Łukasz Twarowski  Adwokat 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do oryginału protokołu 

 

Przed otwarciem obrad XV sesji Przewodnicząca Rady wezwała wszystkich do krótkiej chwili 

zadumy i odmówiono modlitwę „Ojcze nasz..... ” a następnie odczytała klauzulę RODO.  

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

   Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska o godz. 1000 otworzyła obrady XV 

sesji Rady Gminy Brańsk, na podstawie listy obecności poinformowała, że na ustawowy stan 

Rady – 15 radnych – na sali obrad obecnych jest 13 radnych, tym samym stwierdziła 

prawomocność obrad i podejmowania uchwał.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady powitała przybyłych na sesję radnych, zaproszonych gości.  

http://www.bransk.pl/


 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszyscy radni w terminie otrzymali materiały          

na sesję, w tym porządek obrad, zwróciła się o zgłaszanie ewentualnych wniosków i propozycji 

zmian lub poprawek do porządku.  

    

  Wobec braku wniosków, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad                         

w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Wnioski do porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji rady gminy 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji rady gminy 

5. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami 

6. Przedstawienie opinii Komisji Rady w sprawie projektów uchwał 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 

Gmina Brańsk oraz warunków korzystania z tych przystanków 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku Sołectwa 

Pasieka dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2021 roku 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.:"Rozwój e-usług                   

w gminach Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego" w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

11. Przedłożenie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Brańsk za rok 

szkolny 2019/2020 

12. Przedłożenie informacji, przekazanych przez Wojewodę Podlaskiego,  

Przewodniczącego Rady Gminy Brańsk, Wójta Gminy Brańsk, Urzędy Skarbowe             

z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 2019 rok. 

13. Informacja o wynikach kontroli wybranej inwestycji gminnej z lat 2018-2020 (budowa, 

przebudowa Hydroforni Domanowo) przeprowadzonej przez Komisję Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Rady Gminy Brańsk 

14. Informacja z analizy sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2019r. i wynikach kontroli w zakresie zadań własnych gminy 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Brańsk 

15. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

16. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych 

17. Sprawy różne 

18. Zamknięcie obrad  

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji rady gminy 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, iż protokół z obrad XIII sesji Rady Gminy Brańsk był 

dostępny w biurze obsługi rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu dzisiejszym. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu.  

   Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie, nad przyjęciem protokołu z obrad 

XIII sesji Rady Gminy Brańsk.  

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do protokołu - lista nr 1) 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji rady gminy 

   Przewodnicząca Rady poinformowała, iż protokół z obrad XIV sesji Rady Gminy Brańsk był 

dostępny w biurze obsługi rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu dzisiejszym. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy mają jakieś uwagi do protokołu.  



   Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie, nad przyjęciem protokołu z obrad 

XIV sesji Rady Gminy Brańsk.  

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do protokołu - lista nr 2) 

 

Ad. 5 Wójt Gminy Brańsk Pan Andrzej Jankowski przedstawił informację z działalności                

w okresie między sesjami. Następnie zaprosił wszystkich radnych i uczestników sesji do 

zwizytowania po obradach, realizowanego zadania -  przebudowy odcinka drogi Pace –

Chojewo, wykonywanego z betonu przez pracowników gminy. 

 

Uwag i zapytań do informacji nie zgłoszono.  

(Informacja stanowi załącznik Nr 4 do oryginału protokołu). 

 

Ad. 6 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu w sprawie projektów uchwał pod obrady 

XV Sesji Rady Gminy Brańsk jest pozytywna, była przesłana radnym z materiałami na sesję 

oraz dostępna na stronie internetowej gminy w PORTALU MIESZKANCA. 

Uwag i zapytań do opinii nie zgłoszono.  

(Opinia Nr 26/2020 z dnia 16 października 2020r. stanowi załącznik Nr 5 do oryginału 

protokołu) 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest 

Gmina Brańsk oraz warunków korzystania z tych przystanków: 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz                                

z zaproszeniem na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu 

Mieszkańca” 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

„nad  uchwałą w sprawie przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina 

Brańsk oraz warunków korzystania z tych przystanków " 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto  

(Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 3)

  

 

   Uchwała Nr XV/125/2020 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2020r. w sprawie 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Brańsk oraz warunków 

korzystania z tych przystanków stanowi załącznik Nr 6 do oryginału protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku Sołectwa 

Pasieka dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2021 roku:  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca” 

  Następnie Przewodnicząca obrad odczytała ponownie uchwalony wniosek Sołectwa Pasieka 

w sprawie przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2021 roku,  skierowany do Rady 

Gminy Brańsk za pośrednictwem Wójta Gminy. Wniosek był szczegółowo omawiany                 

na posiedzeniu Komisji Rady. 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 



Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

" nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku Sołectwa Pasieka 

dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2021 roku" 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do protokołu - lista nr 4) 

 

Uchwała Nr XV/126/2020 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2020r. w sprawie 

rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku Sołectwa Pasieka dotyczącego 

przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2021 roku stanowi załącznik Nr 7 do 

oryginału protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.:"Rozwój e-usług w gminach 

Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego" w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020:  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem 

na sesję, był też dostępny na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.:"Rozwój e-usług w gminach Związku 

Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020" 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do oryginału protokołu - lista nr 5) 

 

Uchwała Nr XV/127/2020 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2020r. w sprawie 

wspólnej realizacji projektu pn.:"Rozwój e-usług w gminach Związku Gmin Wiejskich 

Województwa Podlaskiego" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020 stanowi załącznik Nr 8 do oryginału protokołu. 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok:  

Przewodnicząca Rady poinformowała,   iż projekt uchwały został wprowadzony do porządku 

obrad dzisiejszej sesji na wniosek Wójta Gminy Brańsk, który wpłynął do Rady na 7 dni przed 

sesją i był przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji RGOBiT w dniu 16 października 

2020r. Projekt uchwały radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję, był też dostępny na 

stronie internetowej gminy w PORTALU MIESZKANCA.  

   W dniu 26 października 2020r. Wójt Gminy do niniejszego projektu uchwały wprowadził 

autopoprawkę dodając: 

 w załączniku nr 3 zapis: „Do załącznika Nr 5 Dokonano aktualizacji załącznika Nr 5 

ujmując dotację dla OSP w Kiersnowie na zakup motopompy oraz zbiornika wodnego 

ze stelażem w wysokości 3 708,00 zł.”  

 załącznik nr 5 do projektu uchwały „Wykaz dotacji w 2020 r” zaktualizowany poprzez 

ujęcie dotacji dla OSP w Kiersnowie na zakup motopompy oraz zbiornika wodnego ze 

stelażem w wysokości  3 708,00 zł.   

   Projekt uchwały wraz z autopoprawką, radni otrzymali na tablety w dniu 26 października 

2020r. 

 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

 



Przewodnicząca zarządziła głosowanie: 

"nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok" 

Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 

wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  

Wynik głosowania: Przyjęto 

 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 3 do protokołu - lista nr 6) 

 

  Uchwała Nr XV/128/2020 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2020r. w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik Nr 9 do oryginału protokołu. 

 

Ad. 11 Przedłożenie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Brańsk za rok 

szkolny 2019/2020 

Przewodnicząca Rady poinformowała, informację radni otrzymali wraz z zaproszeniem               

na sesję, była też dostępna na stronie internetowej gminy w „Portalu Mieszkańca”  

 

Uwag i pytań do informacji nie zgłoszono.  

 

 (Informacja  stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu.) 

 

Ad.12 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska odczytała informacje, 

przekazane przez Wojewodę Podlaskiego,  Przewodniczącego Rady Gminy Brańsk, Wójta 

Gminy Brańsk, Urzędy Skarbowe  z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych za 

2019 rok. 

 

Ad.13 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska poinformowała, że Komisja 

Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu Rady Gminy Brańsk   w dniu      

30 września 2020r. przeprowadziła kontrolę wybranej inwestycji z lat 2018-2020 (budowa, 

przebudowa Hydroforni Domanowo). W przedmiotowej kontroli członkowie Komisji RGOBiT 

otrzymali do wglądu i zapoznali się z dokumentacją dotyczącą kontrolowanej inwestycji,            

w tym: 

 dokumentacją postępowań przetargowych i zapytań ofertowych 

 umową z wykonawcą 

 zestawieniem rzeczowo-finansowym z realizacji operacji dla etapu I 

 Fakturą nr ZFV/19/03/118 z dnia 29 marca 20219r. wystawioną przez wykonawcę 

  Komisja Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu nie wniosła żadnych 

zastrzeżeń i uwag dotyczących przedmiotu kontroli. 

W głosowaniu nad przyjęciem wniosków i protokołu wzięło udział 7 członków Komisji 

RGOBiT (nieobecny w trakcie głosowania radny Franciszek Rułka): oddano 7 głosów „za”, 

przeciwnych -0, wstrzymujących -0. Podpisanie protokołu z kontroli nastąpiło dnia                           

1 października 2020r. 

Radni nie zgłosili zapytań odnośnie kontroli. 

Ad.14 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy 

Brańsk w dniu 30 września 2020r. dokonała analizy sprawozdania z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej  za 2019r. i przeprowadziła kontrolę w zakresie zadań własnych 

gminy. 

   W wyniku zapoznania się z dokumentacją i wysłuchaniu wyjaśnień Kierownika Ośrodka, 

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag do realizacji zadań przez GOPS i pozytywnie oceniła 

sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019r. Pozytywnie 

również oceniła realizację zadań własnych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej                 

w Brańsku. 

W głosowaniu nad przyjęciem wniosków i protokołu wzięło udział 6 członków Komisji 

Rewizyjnej oddano 6 głosów „za”, przeciwnych -0, wstrzymujących -0. Podpisanie protokołu 



z kontroli nastąpiło dnia 1 października 2020r. 

Radni nie zgłosili zapytań odnośnie kontroli. 

 

Ad.15 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w okresie między sesjami do Biura Rady nie 

wpłynęły interpelacje i zapytania radnych. Podczas toczących się obrad również interpelacji, 

zapytań i wniosków nie złożono. 

Ad. 16 Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych:  

 

Ze względu na brak interpelacji, zapytań i wniosków, odpowiedzi nie udzielano. 

 

Ad. 17 Sprawy różne: 

 

 Radna Pani Anna Żero zwróciła się z prośbą do Wójta Gminy, (z racji tej, że w tym 

kierunku jeździ „gruszka z betonem”)  o „podlanie” skrzyżowania drogi od Brańska       

w kierunku Majorowizny, gdyż na chwilę obecną to skrzyżowanie wykrusza się i jeżeli 

nic nie zostanie zrobione ulegnie dalszej degradacji. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi, że skrzyżowanie zostanie naprawione. 

 

 Radna Pani Honorata Krasnodębska-Bobel z racji tej, że szkoła w Mniu została 

zamknięta a część wyposażenia miała trafić do pozostałych szkół na terenie gminy, 

skierowała słowa podziękowania do Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Holonkach, 

która pokazała swoją klasę, honor, pozostawiając sprzęt, o który prosili mieszkańcy. 

  

 Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała sołtysom i mieszkańcom wsi Gminy 

Brańsk, którzy udzielili wsparcia poszkodowanym w tegorocznych ulewach w Gminie 

Jawornik Polski na podkarpaciu. 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy w imieniu Wójta Gminy Brańsk, ponownie zaprosiła 

radnych i uczestników sesji do zwizytowania realizowanego zadania – „Przebudowy 

odcinka drogi Pace –Chojewo, wykonywanego z betonu, przez pracowników gminy. 

 

Ad. 18 Zamknięcie obrad: 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska       

o godz. 1042 zamknęła obrady XV sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą  ”Pod 

Twoją Obronę...”  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                  Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk 

 

         /-/Alina Adamczyk                                                                     /-/Grażyna Płonowska   


